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پیام  ویژه دکتر حامد واعظ زاده مدیرعامل گروه پدیده شاندیز به سهامداران؛

برای احیای پدیده و شفافسازی بیشتر استعفا می دهم
دکتر حامد واعظ زاده در اردیبهشت ماه 1403 با پذیرش مسئولیت یکی از بزرگترین بنگاه های اقتصادی فعال در کشورکه شرکت های همچون ابنیه و
ساختمان، موسسه پشتیبانی سهام پدیده، بازرگانی پدیده پارسیان توس، گردشگری سلامت، بهره برداری و فروش و خودروسازی پدیده خراسان را در
سبد مدیریتی خود قرار داده، فعالیت خود را آغاز نمود و پس از گذشت 6 ماه از مسئولیت خود در پیامی ویدیویی خطاب به سهامداران ضمن ارائه

گزارش از برنامه های تیم مدیریتی، خبر استعفای خود را تائید کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه اقتصاد گزارش خبر، دکتر حامد واعظ زاده در اردیبهشت ماه 1403 با پذیرش مسئولیت یکی از بزرگترین بنگاه های اقتصادی
فعال در کشورکه شرکت های همچون ابنیه و ساختمان، موسسه پشتیبانی سهام پدیده، بازرگانی پدیده پارسیان توس، گردشگری سلامت، بهره برداری و
فروش و خودروسازی پدیده خراسان را در سبد مدیریتی خود قرار داده، فعالیت خود را آغاز نمود و پس از گذشت 6 ماه از مسئولیت خود در پیامی

ویدیویی خطاب به سهامداران ضمن ارائه گزارش از برنامه های تیم مدیریتی، خبر استعفای خود را تائید کرد.

مدیرعامل پدیده شاندیز در بخشی از پیام ویدیویی آورده است:

در این مدت کوتاه، به منظور شفافسازی و پاسخ به ابهامات موجود در ذهن سهامداران، لازم دانستم نکاتی را پیرامون روند فعالیتهای شرکت بزرگ
پدیده به اطلاع برسانم.

در ۶ ماه گذشته، با همت و تلاش تمام اعضای هیئت مدیره و مدیران شرکت، سه راهبرد اساسی را مبنا قرار دادیم؛ که مهمترین آنها، جذب سرمایهگذار
برای پروژههای ساخت و ساز در پدیده بود. خوشبختانه با معرفی شرکت پدیده به یک سرمایهگذار چینی، تمایل آنها برای ورود به پروژهها در کیش و

مشهد رقم خورده است.

برای ورود سرمایهگذار، شفافیت مالی در شرکت یک ضرورت است و اقدامات لازم برای ایجاد این شفافیت انجام شده است. ما اکنون در مراحل پایانی
خاتمه قرارداد با شرکت افسانهسازان هستیم و مذاکرات لازم با سازمان منطقه آزاد کیش برای دریافت مجوزها ادامه دارد. این دو اقدام باید به صورت

همزمان انجام شود تا زمین برای ورود سرمایهگذاران آماده گردد.

همچنین، به یاد داشته باشید که آرامش و امنیت روانی سهامداران و سرمایهگذاران برای جذب سرمایههای جدید بسیار حیاتی است.

از این رو، نیاز داریم تا از فشارهای مداوم و مطالبهگریهای غیرقابل اجتناب دوری کنیم تا زمینه لازم برای ورود سرمایهگذاران فراهم شود.

در پایان، از تمام دستاوردها و کمکهای دستگاه قضایی و تمامی کسانی که برای پیشبرد اهداف پدیده تلاش کردهاند، تقدیر و تشکر میکنم.

در خاتمه، به دلیل ایجاد شرایط مناسب برای احیای پدیده و شفافسازی بیشتر، از سمت خود عقبنشینی کرده و امیدوارم مدیرعامل بعدی بتواند با
برنامهریزیهای دقیقتری به پیشبرد اهداف شرکت کمک کند.


